

XIII



**OPENING**  
*Ceremony*  
*Cérémonie*  
**D'OUVERTURE**

July 23, 1999 / 23 juillet 1999

7:30 p.m. / 19 h 30

Winnipeg Stadium / Stade de Winnipeg



Section/Section

D

Row/Rangée

6

Seat/Siège

2

**Accreditation Required**  
**Accréditation obligatoire**

# Canada



The ticket is subject to the Terms and Conditions of Sale #1 and #2, which are available as follows: enclosed with this ticket; or posted at the location where this ticket was purchased from Pan American Games Society (Wpg. 1999) Inc. or its duly authorized agent; or posted at the Venue to which this ticket permits entry; or from Pan American Games Society (Wpg. 1999) Inc., 433 Main Street, Winnipeg, MB., R3B 3B1.

**No Exchanges, No Refunds. Please verify date and time prior to event.**

Le billet est assujéti aux modalités de vente n° 1 et 2, qui sont accessibles comme suit : jointes à ce billet; affichées au point de vente où ce billet a été acheté auprès de la Société des Jeux panaméricains (Wpg 1999) inc. ou de son mandataire dûment autorisé; affichées au site auquel ce billet autorise l'accès, ou; auprès de la Société des Jeux panaméricains (Wpg 1999) inc., située au 433, rue Main, Winnipeg (Manitoba) R3B 3B1.

**Aucun échange ni remboursement permis. Veuillez vérifier la date et l'heure avant l'événement.**

0534